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 Tero Juuti pyysi selvitystä aloitteidensa pitkittyneestä käsittelystä (mm. 

Puistokummi-aloite 21.2.2022). Lisäksi selvitystä itäpuolen 
koirapuistoasiaan ei ole kokonaisuudessaan saatu. Juuti pyysi sitä 
teknisen lautakunnan kokouksessa 12.9.2023. 

 
 Lisäksi tekninen johtaja Kari Tikkanen selvitti lautakunnalle Kauppalinnan 

tilannetta. 


